
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 13. dubna 2023 
 
Přítomni: Barták, Forst, Koucký, Loebl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Host: Yaghob (na bod 5) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (16. 3.) - bez připomínek. 
 
 2. Proběhla diskuse o projektech pro UNCE. Sekce připraví dva projekty. 
 
 3. Proděkan Sgall připomněl termín pro projekty Primus a pro dodání podkladů pro 

prodlužování smluv. 
 
 4. Proběhla diskuse nad přehledem příjmů doktorandů. 
 
 5. Kol. Yaghob předložil vizi rozšíření služeb SISALu o správu a podporu na nově 

budovaném HPC a virtualizačním prostředí pro sekci. Kolegium vyslovilo souhlas 
s pokračováním přípravy změn a další jednání ve spolupráci se SISALem a 
katedrálními správci. Je třeba také vyřešit pokrytí části výuky kol. Yaghoba. 

 
 6. Proběhla diskuse nad návrhy investic. Vzhledem ke kofinancování grantu ÚFALu 

a slíbeným příspěvkům na jiné investiční akce se kolegium shodlo, že z dalších 
investic proběhne upgrade serveru a počítačů v laboratoři a upgrade serveru 
KAM, po dohodě kol. Mareše a Yaghoba, zda potřebu upgrade nelze vyřešit 
virtualizací na stávajícím HW. 

 
 7. Proděkan Sgall informoval o stavu přípravy rozpočtu fakulty včetně stavebních 

akcí, pro sekci znamená mírné navýšení. 
 
 8. Kolegium vyslovilo souhlas s nastolením tradice série informatických přednášek 

(podobně, jako jsou Jarníkovské přednášky), a to v červnovém termínu zasedání 
Vědecké rady. 

 
 9. Proděkan Sgall požádal katedry o součinnost při zabezpečení dozoru na 

přijímačkách. 
 
 10. Kol. Vidová-Hladká informovala o stavu příprav oslav výročí založení sekce. 
 
 11. Příští kolegium bude 11. 5. a bude pozván pan děkan. 
 
 
 Zapsal: Forst 


